
http://irannewspaper.ir
editorial@irannewspaper.ir

 چهارشنبه 15 مرداد 1399 
 سال بیست و ششم

 شماره 7412

مؤمنانــه  کمــک  پویــش  مراســم 
خانواده هــای  بــه  کشــتی  قهرمانــان 
نیازمنــد صبــح دیروز در خانه کشــتی 
برگــزار شــد.  هــادی  ابراهیــم  شــهید 
مســعود  بــر  عــاوه  مراســم  ایــن  در 
جوانــان،  و  ورزش  وزیــر  ســلطانی فر 
از  کشــتی  چهره هــای  و  قهرمانــان 
جمله علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشــتی، حمیــد ســوریان، محمــد بنــا 
ســرمربی تیــم ملــی کشــتی فرنگــی، 
جدیــدی  عبــاس  و  یزدانــی  حســن 
حضور داشــتند. در ایــن پویش تعداد 
کمــک  بــا  معیشــتی  بســته   ۱۷۰۰
جامعه کشتی تهیه شده که در اختیار 
خواهــد  قــرار  نیازمنــد  خانواده هــای 
گرفــت. امید نــوروزی قهرمان ســابق 
کشــتی فرنگــی جهــان هم کــه در این 
برنامه شرکت کرده بود، در خصوص 
ایــن اقــدام خداپســندانه بــه خبرنگار 
»ایران« گفت: »این تصمیمی بود که 
فدراسیون کشــتی گرفت تا بسته های 
معیشــتی را در اختیــار خانواده هــای 
نیازمند بگذارد و آقای دبیر و ســوریان 
در آن نقش اصلی را داشــتند. آدرس 
گرفتــه  نیازمنــد  خانواده هــای  خانــه 
شــده و بــه غیــر از آن مقــداری هــم 
کارت هــای هدیــه 5۰۰ هــزار تومانــی 
در اختیــار آنهــا قــرار می گیــرد و چند 
گروهــی کــه مشــخص شــده اند، ایــن 
کمک هــا را بــه آنهــا می رســانند. این 
بــه  دوربینــی  و  نیســت  تبلیغــی  کار 
در خانه هــا نمــی رود. جامعه کشــتی 
خواســته تــا ســهمی در ایــن روزها که 
بخشــی از مــردم بــه کمــک بیشــتری 
نیــاز دارنــد، داشــته باشــد. در چنیــن 
ورزشــکاران  و  هنرمنــدان  شــرایطی، 

احســاس مســئولیت می کننــد تــا بــه 
مردم شــان و همنوعــان کمــک کنند. 
هرکســی به سهم خودش کمک کرده 
اســت. چون تا زمانی که واکسن کرونا 
کشف نشود، این شرایط سخت وجود 
خواهــد داشــت و این وظیفه انســانی 
همه ماســت کــه در خفــا و پنهانی به 
نیازمنــدان کمک کنیم تا این واکســن 
بیایــد و یــک اتفــاق خوبــی بیفتــد.« 
این ورزشــکار شــیرازی فروردین سال 
گذشــته هــم کمک هــای زیــادی را در 
شهر خود و اســتان فارس برای مردم 
ســیلزده جمــع آوری کــرد. او در ایــن 
خصــوص گفت:»همان طور که گفتم 
مــن خــودم مخالف تبلیغات هســتم 
و اگــر کاری می کنم بــرای رضای خدا 
انجــام می دهم. ما این کارها را انجام 
داشــته  خوبــی  حــس  کــه  می دهیــم 
باشیم و وجدان مان راحت باشد. این 
وظیفــه امثال ماســت. وقتی مردم به 
من امید نوروزی اعتبار می دهند، من 
هم باید چنــد کار خوب انجام دهم و 
ایــن کار هــم طوری انجام شــود که به 
غرور و آبروی کسی لطمه زده نشود.«
او درباره اینکه آیا به عنوان مشــاور 
فدراســیون کشــتی فعالیــت می کنــد، 
ســمت  و  پســت  هیــچ  گفت:»مــن 
رســمی نــدارم و دنبــال هیــچ چیــزی 
هــم نیســتم. مــن کشــتی گیری بــودم 
کــه دوران کشــتی ام تمام شــده و حالا 
ایــن  موفقیت هــای  خوشــحالی ام 
رشته است. دوســت دارم کسانی هم 
کــه آمده انــد، بتواننــد به نحو احســن 
فدراســیون را اداره کننــد و من هم اگر 
کار یــا کمکی از دســتم بربیاید، انجام 
دهــم. حتماً که نباید در فدراســیون یا 
در رأس باشــیم. من اگر خیر و صاح 
کشــتی را بخواهم، همیــن بیرون هم 

می توانم کمک کنم.«

بــا وجــود ادامــه کرونــا تعــدادی از 
رشــته های ورزشــی از جملــه فوتبــال 
حضــور  بــدون  خــود  فعالیت هــای 
ولــی  گرفتنــد  ســر  از  را  تماشــاگران 
و  نیفتــاده  کشــتی  بــرای  اتفــاق  ایــن 
کشــتی گیران نمی توانند مسابقه ای را 
برگــزار کننــد. قهرمان المپیــک 2۰۱2 
لنــدن در ایــن خصــوص چنیــن نظــر 
داد:»کشــتی یک ورزش انفرادی و تن 
بــه تن اســت و در محیط بســته انجام 
می شــود و بــه همیــن خاطــر، صــاح 
نیست که انجام شود. چون بحث جان 
آدم ها و ســامتی قهرمان های مان در 
میان است. وقتی کسی کرونا می گیرد، 
ممکن اســت تا چند روز متوجه نشود 
و قهرمان های ما هم از لحاظ سیستم 
ایمنی بدن شــان قوی اســت و ممکن 
اســت روزهــای بیشــتری طول بکشــد 
کــه ایــن ویــروس در بدن شــان اثر کند 
بنابراین مســابقات کشتی نباید برگزار 

شود تا واکسن کرونا بیاید.«
توکیــو،  المپیــک  تعویــق  با وجــود 
برگــزاری  عــدم  ایــن  اســت  ممکــن 
اردوهــا و مســابقات کشــتی، بــه ضرر 
ملــی پوشــان ایــن رشــته تمام شــود. 
نوروزی به این موضوع چنین واکنشی 
بیشــتر  حاضــر  حــال  »در  داشــت: 
برنامه های ورزشــی دنیا به هم ریخته 
است. خود ژاپن که میزبان مسابقات 
اســت، میلیاردها دلار هزینه کرده بود 
تــا المپیک را برگزار کند و ســودی هم 
ببــرد اما حــالا ضرر کرده اســت. ما که 
میزبــان نیســتیم که بخواهیــم چنین 
تاوانــی را بدهیــم. اتفاقــی اســت کــه 

افتاده و بهتر است صبور باشیم.«
می تــوان  وضعیــت،  ایــن  بــا  آیــا 
از ملــی پوشــان کشــتی ایــران انتظــار 
کســب مدال داشــت؟ نوروزی به این 
ســؤال چنین پاســخ داد:»این شرایط 

بــرای همه کشــتی گیران دنیا یکســان 
اســت و آنها هم مثل کشــتی گیران ما 
انفــرادی تمریــن می کننــد و خبری از 
تمرینات گروهی و اردویی نیست ولی 
در کل مــا جوان های خوبــی داریم که 
می توانند در المپیک و جهانی افتخار 
آفریــن باشــند. همه آنها شــانس این 
را دارنــد کــه مــدال بگیرنــد و پرچــم 
داشــته های  ببرنــد.  بــالا  را  مملکــت 
مــا هم همین ها هســتند. بایــد آنها را 
حفــظ و حمایت شــان کنیــم تــا وقتی 
ایــن مریضی رفــت، با شــرایط خوبی 

کارشان را دنبال کنند.«
انتخابــات  از  قبــل  و  پیــش  هفتــه 
ملــی  کمیتــه  ورزشــکاران  کمیســیون 
المپیک، هادی ســاعی قهرمان سابق 
تکواندو المپیک و جهان، انتقادهایی 
ایــن  خصــوص  در  ســوریان  از  را 
کمیســیون مطــرح کــرد که بــا واکنش 
بــه  منــدان  عاقــه  از  زیــادی  تعــداد 
کشتی و ســوریان همراه شــد. نوروزی 
که خودش سابقه قهرمانی المپیک را 
دارد، دربــاره اختافی که میان این دو 
قهرمان المپیک به وجود آمد، چنین 
نظــر داد: »مــن دوســت نــدارم بیــن 
قهرمان هــای المپیــک هیــچ کــدام از 
رشته ها، چنین اتفاق هایی بیفتد و در 
جامعه در خصوص هم صحبت های 
بــدی را انجــام دهنــد. به نظــرم همه 
بایــد احتــرام هــم را حفظ کننــد و اگر 
کسی هم نظری دارد، محترمانه آن را 
بیان کند. البته من با صحبت هایی که 
آقای ساعی انجام داد، موافق نبودم. 
ســوریان برترین ورزشــکار کشور است 
که ۷ مــدال طای جهانــی و المپیک 
دارد و یک شبه به این جایگاه نرسیده 
اســت. شــاید 5۰ ســال دیگر قهرمانی 
مثل سوریان نیاید و اگر ساعی احترام 

او را حفظ کند، خوب است.«

صالحی امیری: کناره گیری سجادی از پرونده جودو 
را تکذیب می کنم

ســیدرضا صالحی امیــری، رئیــس کمیتــه ملی 
المپیــک دیروز در جلســه آناین بــا خبرنگاران 
ســجادی،  نصرالــه  کناره گیــری  درخصــوص 
سرپرست کاروان ایران در المپیک توکیو و مشاور 
ارشد رئیس کمیته ملی المپیک از پرونده جودو 
ایــران گفــت: »کناره گیــری ســجادی را تکذیــب 
می کنم. جودو پرونده ملی است و وزارت ورزش 

و کمیتــه ملی المپیک و فدراســیون مشــترکاً برنامه را پیش می برنــد و به این 
باورم اگر رســیدگی عادلانه باشــد حتماً جودوی ایران ســربلند خواهد بود و از 
شما می خواهم تا دادگاه باید وارد فضای رسانه ای نشوید. لایحه ها برای دفاع 
از حق مان در حال تنظیم است و کارگروهی با حضور داورزنی، میراسماعیلی، 
زارعیــان و علی نژاد و وکیل تشــکیل شــده اســت. مطمئن باشــید مــا و وزارت 

ورزش و فدراسیون جودو انگیزه حداکثری برای دفاع از منافع ملی داریم.«

اتفاق خوب؛ سند مرغوبکار به نام استقلال خورد
احمد سعادتمند، مدیرعامل باشگاه استقال در 
گفت و گو با رادیو تهــران در خصوص بدهی های 
بــه  باشــگاه  ایــن  بدهــی  و  اســتقال  باشــگاه 
استراماچونی گفت: »ما در بدترین زمان ممکن 
به استقال آمدیم و تمام آرای فیفا در این 3-2 
مــاه مثــل آوار روی ســرمان خراب شــده اســت. 
قطعــاً هزینه ها با توجه به نرخ ارز دو برابر شــده 

و همه این مباحث دســت به دســت داده و کار ما را ســخت کرده است. الان 
حدود 2۰ میلیارد باید به شفر و بویان بدهیم و تهیه این پول اصاً کار راحتی 
نیست. چاره ای جز پرداخت این پول نداریم و باید به آرای فیفا تمکین کنیم. 
ما وارث پرداخت ها هستیم اما تاش می کنیم از پس این مشکل بر بیاییم.« 
او  در واکنــش به خبر خوشــی که قــرار بود بدهد، گفت: »در دو ســه ماه اخیر 
پیگیری کردیم که ورزشــگاه مرغوبکار را بگیریم. این مجموعه ســرمایه 5۰۰ 
میلیاردی دارد و می توانیم ارزش افزوده های دیگری از کنار آن داشته باشیم. 
از طرفی، برای ورود به بورس باید افزایش دارایی داشــته باشــیم. این ســند 
جزو افتخارات باشگاه استقال خواهد بود. استقال صاحب ملک شده و به 

نام این باشگاه است.«
گفتنی اســت با اعام سعادتمند، باشگاه اســتقال در پرونده میگوئل کولی 
مربی سابق این تیم که دستیار وینفرد شفر بود پیروز شد. مدیرعامل استقال 
تأکید کرد که این باشــگاه برای اولین بار در یک پرونده پیروز شــده است و به 

احتمال زیاد در پرونده ساشا شفر نیز برنده خواهد شد.

آغاز لیگ اروپا در پساکرونا
مرحله یک هشــتم نهایی لیگ اروپا، امشــب و پس از شــیوع کرونا با برگزاری 
4بازی و فردا شب با برگزاری 4 دیدار دیگر پیگیری می شود. در بازی های مهم 
امشــب، منچستر یونایتد به مصاف لاســک اتریش می رود که در بازی رفت با 
5 گل آن را در هم کوبید. اینتر هم با ختافه دیدار می کند. در بازی های جالب 
پنجشنبه شب هم سویا پذیرای رم است و بایرلورکوزن مقابل گاسکو رنجرزی 

قرار می گیرد که در بازی رفت آن را 3-۱ از پیش رو برداشت.

ـار
ــــ

خب
ا

ش
ــر

بــ

سلطانی فر: جامعه ورزش کمک های خوبی داشته است
مســعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان در مراسم پویش کمک مؤمنانه 
قهرمانان و پهلوانان کشــتی ایران گفت: »خوشــبختانه تاشــی از ماه های 
گذشــته با توجه به تأکید رهبر معظــم انقاب برای جمع آوری کمک های 
مختلف و رســاندن آن به اقشار آســیب پذیر جامعه، انجام شد که جامعه 
ورزش در سراســر کشــور نیز تاش بســیار خوبــی در این زمینه داشــت. در 
آســتانه عید ســعید غدیر خم با تاش بســیار خوبی که توســط فدراسیون 
کشتی، بسیج ورزشکاران و همراهی همکاران ما در وزارت ورزش به عمل 
آمــد، اولیــن مرحله از کمک هــای مردمی در قالب پویــش کمک مؤمنانه 
آغاز شد که به امید خدا این حرکت توسط فدراسیون های دیگر در روزهای 
آینده اســتمرار پیدا می کند. این حرکت در 3 مقطع زمانی انجام می شود 
و با توجه به اعام آمادگی که فدراســیون های مختلف انجام دادند شروع 
کار از ســوی فدراســیون کشتی و بسیج ورزشــکاران بود. ما عاوه بر این ماه 
در دهه اول محرم و در دهه ســوم صفر، دومین و سومین مرحله از پویش 
کمــک مؤمنانه را خواهیم داشــت. در این مرحله نزدیک به 2 هزار بســته 
کمک، هم به صورت نقدی و هم به صورت کالا توزیع می شود و در مراحل 

مختلف مقادیر بیشتری جمع آوری و توزیع خواهد شد.«

کمک جامعه کشتی به نیازمندان، تبلیغاتی نیست
امید نوروزی قهرمان کشتی فرنگی المپیک 2012 لندن در گفت و گو با »ایران«:

کشتی یک ورزش انفرادی و تن به تن است بنابراین مسابقاتش نباید برگزار شود تا واکسن کرونا بیاید
حامد جیرودی

خبرنگار


